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Needle Detector 检针机

Features 机器特性

Needle detector applicable for large & bulky products with ferromagnetic 
    metal detection, e.g. bedding, etc.

Power-saving protection, machine stopped automatically once no detection 
    object passing through for 10 minutes.

Metal detector sensor indicator can locate the broken needle position accurately.

Working width can be adjusted between 1200-4000mm according to customer 
    setting.

Equipped with 32-bits chip design technology, magnetic with feedback senor, 
    strong in anti-interference.

Machine body with reasonable and compact design, stable and reliable, 
    powerful performance.

用于床上用品等大件物品的断针、铁磁性金属检测；

具有节电保护，10分钟无被检物通过自动停机；

探测头指示灯可确切显示断针位置；

检测宽度可根据客户需求1200-4000mm范围内定制；

采用数字32位芯片设计工艺，磁回路探头，超强抗外部干扰；

机身设计合理紧凑，稳定可靠，性能强劲。

GOA-JZ-1200JF GOA-JZ-1200JF

Application

Used for detecting of broken needles and ferromagnetic metal fragments 

for wider fabrics, nonwoven fabrics, microfibers, etc.

适用范围

用于宽幅面料、无纺布、不织布、超纤等物品的断针、铁磁性

金属碎片的检测。

Parameters  机器参数 

Detection Type
检测方式

Sensitivity

检测灵敏度

Induction Adjustment

感应调节

Detecting Width

检测宽度

Detecting Depth

检测高度

Voltage Supply

电源

Power

功率

Machine Size

机身尺寸（LWH）

Net Weight

净重（LWH）

Magnetic field induction, digital circuit processing.

磁场诱导，数字电路处理

Φ0.8mm-2.5mm ferromagnetic metal (height of channel: 12cm, and

standard diameter 0.8mm iron bead can be detected)

Φ0.8mm-2.5mm铁磁性金属（通道孔高度12cm, 可检测标准0.8mm直径铁球）

1-10 Adjustable Levels

1-10级可调

Between 1200-4000mm custom-made is possible

1200-4000mm可定制

120mm or custom-made per requirement

120mm或根据客户需求定制

AC 220V 50-60Hz

180W

Approx. 2820×1840×900mm (custom-made machine will be varied, per actual measurement)

约2820×1840×900mm（定制机器按实际提供）

Approx.400KG (custom-made machine will be varied, per actual weight)

约400KG（定制机器按实际提供）

Alarm Type

报警方式

Sound, Light Indicator. Conveyor belt auto-backward, Detected position with light indicator

声、光报警,输送带自动后退,探测部位指示灯显示
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